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65. sjednica Izvršnog odbora 

 

Z A P I S N I K 
 

Sjednica je održana u utorak, 27. prosinca 2016. godine u Zagrebu, Ribnjak 

2, s početkom u 18:00 sati. 

 

Prisutni  

Članovi Izvršnog odbora: 

1. Eduard Perković, predsjednik Saveza; 

2. Mario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza 
3. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza 

4. Frane Marković, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Ivan Šeperić-Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 

6. Ivo Tišljar, član Izvršnog odbora Saveza 

 

Tajnica - zapisničar: 

7. Ivana Težak 

 

Ostali: 

8. Edi Ocvirk – voditelj reprezentacije 

 

 

Konstatira se da na početku 65. sjednice IO-a, dana 27. prosinca 
2016. godine prisustvuju 6 članova s pravom glasa što je dovoljno za 

donošenje pravovaljanih odluka. 

 

Predložen je sljedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Izvješće voditelja seniorske i juniorske reprezentacije 

3. Izvješće voditelja reprezentacije u preciznoj orijentacije 

4. Usvajanje zapisnika sa 64. Sjednice IO 

5. Usvajanje zapisnika s izvanrednog sastanka IO 26.listopada 2016  

6. Kalendar za 2017. Godinu 

7. Potvrda isplate akreditacija 
8. SEOC 2019 

9. Informativno financijski plan 

10. Kontrolorstvo 

11. Ostalo 

 

 



 

Eduard Perković otvorio je sastanak. 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 
Dnevni red je jednoglasno usvojen 

 

 

2. Izvješće voditelja seniorske i juniorske reprezentacije 
Riješena su sva dugovanja za svjetsko prvenstvo  

Postroženi su uvjeti kategorizacije. 

Novi pravilnik o kategorizaciji nalazi se na internetu 

Na prvenstvu mora sudjelovati 8 različita natjecatelja iz 5 različitih klubova 

da bi se moglo kategorizirati. 
Na svjetskom prvenstvu trebaju sudjelovati bar 3 kontinenta i minimalno 15 

država da bi se mogla dobiti kategorizacija. 

Odbijana Iva Lovrec za kategorizaciju zato što je samo orijentacijsko trčanje 

priznato kao disciplina (pravilnik prosinac 2015.). Na sastanku neolimpijskih 

sportova 21.prosinca 2016, predsjednik HOS-a ukazao na taj problem. Nakon 

toga na sastanku sa voditeljem radne skupine Nevenom Šavorom 
dogovoreno da će se u izmjenu pravilnika ubaciti izmjene. 

Plan je financirati 1. Kategoriju iz državnog proračuna te je zbog toga HOO 

postrožio kriterije dobivanja kategorizacije. 

Precizna orijentacija će se uvrstiti u program, ali ne i MTBO i skijaška 

orijentacija dok se ne uspostavi sustav prvenstva. 

 
Edi Ocvirk predstavio izvješće seniorske i juniorske reprezentacije (Prilog 1) 

Potrebno je dopuniti pravilnik 2017 g. 

Norme kod juniora će ostati iste. 

Sprint i middle staze juniorima ostaju kao i eliti. 

Naglasak je na davanju mlađim kadetima priliku za nastup. 

Potrebno je osigurati minimalno 2 trening kampa. 

Održat će se natječaj za voditelja reprezentacije. 
Prijedlog je da voditelj reprezentacije bude posebno za juniore, a posebno za 

seniore 

Predložen je trening kamp u Austriji na vlastitom aranžmanu (subvencioniran 

od organizatora). 

Usvojeno jednoglasno izvješće voditelja. 

 

3. Izvješće voditelja reprezentacije u preciznoj orijentaciji 
Riješena su sva dugovanja  

 

Ivo Tišljar predstavio Izvješće reprezentacije u preciznoj orijentaciji (Prilog 

2) 

Napomenuto je od strane predsjednika da programski zahtjevi moraju biti 

ranije napravljeni, te da bi kvalifikacijski period trebao bi biti završen 
dovoljno rano. 

Usvojeno jednoglasno izvješće voditelja. 

 

 

4. Usvajanje zapisnika sa 64. Sjednice IO 
Zapisnik jednoglasno usvojen  

 



 

5. Usvajanje zapisnika s izvanrednog sastanka IO 26.listopada 

2016 
Zapisnik jednoglasno usvojen  (Prilog 3) 

 

 

 

 

6. Kalendar za 2017. godinu 
(Prilog 4) 

Prvenstvo Hrvatske – jednoglasno usvojeno 

Kup Hrvatske – jednoglasno usvojeno 

Naglasak na potrebi još sprint trci do kraja sezone. 

Kup precizne orijentacije – određivanje trka odgodit će se za slijedeću 

sjednicu IO – jednoglasno usvojeno 

 

 

7. Potvrda isplate akreditacija 
Jednoglasno usvojeno 

 

 

8. SEOOC 2019 
OK Sova poslala je pismo namjere za SEOC 2019 – prijedlog kandidature 

Proslijediti pismo namjere članovima IO na razmatranje. 
OK Vihor naglasio da se kandidirao još 2012. (43.sjednica IO) no da je 2015. 

dodjeljena Bugarskoj radi WTOC-a, te da nije u redu da se sad preskače 

redoslijed. Princip termina za države je određen po godinama. Za 2019. 

predviđena je Moldavija. 2020. je red na Hrvatsku. 

 

Predsjednik izražava mišljenje ako se neki klub već javio za organizaciju 
treba dati potporu OK Sovi za organizaciju jakog natjecanja. Osobno će se 

zalagati na realizaciji istog. Za istu ideju se javio i Edi Ocvirk koji je spreman 

pomoći klubu oko organizacije.   

Odgođeno glasanje dok svi ne dobiju na uvid pismo namjere. 

 

Odgađa se odluka. 

 
Ivan Šeperić – Grdiša napustio sastanak 

 

 

 

9. Informativno financijski plan 
Napomenuto da je HOO odlučio ne provesti smanjivanje prihoda radi 

nedostatnih sredstava (u toku godine je HOO poslao svim savezima da će 
dobiti (11-19%) manje sredstava zbog olimpijske godine. 

 

 

10. Kontrolorstvo 
Odgoditi odluku da kontrolor mora biti iz različitog kluba 

Jednoglasno prihvaćeno 

 

 

 



11. Ostalo 
Kupnja prijenosnog računala za Savez (tajnik) 

Jednoglasno prihvaćeno 

 

Pronalazak knjigovodstva za izradu završnog računa 

Jednoglasno prihvaćeno 

 
Odluka o raspisu dopredsjednika 

Jednoglasno prihvaćeno 

 

Proglašenje 

Dogovoriti datum preko maila 

 

Prijedlog OK Vihor – napraviti razliku u cijeni startnina za sprint i ostale 
utrke.  

Odgođeno jednoglasno za slijedeći put 

 

 

Promjena sustava glasanja za Skupštinu, prijedlog OK Vihor, Predsjednik se 

ne slaže, biti će predloženo IO. 
Više članova – više glasova 

Damir Gobec napravit će prijedlog koji će se predočiti IO-u. 

Odlučit će Skupština 

 

OK Varaždin – 01.04. – ulaze u redovno članstvo (članarina i organizirati 

natjecanje) 

OK Torpedo – privremeno članstvo zbog neplaćanja članarine 2016.-potvrditi 
na Skupštini. 

 

Prijedlog da jedna točka na skupštini početkom 2 mjeseca bude učlanjenje u 

COMOF – potvrditi na Skupštini 

protiv 

Frane Marković  
za 

Eduard Perković, Mario Štambuk, Damir Gobec, Ivo Tišljar 

 

 

 

Sjednica je završila u 21:00. 

 
 
 

 

 

 

 

Zapisnik vodio: 
Ivana Težak 

 
 

 

 
 

 

 

   Hrvatski orijentacijski savez 

 

predsjednik 
Eduard Perković 

 

 


